
Zápis ze schuze Výboru ASN
11.5.205, Praha 3, Kubelíkova 46

Přítomni: Hlinková, Kostka, Pretl, Svobodová
Skype: Cee
Omluveni: Čech, Flašar, Potoček

1. Zápis z minulé schůze schválen bez připomínek 

2. Ekonomika 
Daňové přiznání odevzdáno v termínu
Rekapitulace neplatiících členů – dr. Hlinková. Budou osloveni dopisem

3. Členská základna 
Dr. Svobodová informovala o nově přijatých členech, výbor souhlasí - byli zařazeni do 
databáze

4. Informace o DŘ 2015, 2016 
Na rok 2015 se podařilo SASu vyjednat mírně lepší podmínky než jsou stanoveny ve 
vyhlášce. Jednání však stála značné úsilí a probíhala ještě na začátku t.r. V případě 
dostatečného množství hlasů mohly být tyto podmínky schváleny již v řádném termínu, t.j. 
na konci prázdnin minulého roku. Proto Výbor ASN vyzval své členy k předání plných mocí
na DŘ 2016. Výbor ASN děkuje všem, kteří plné moci zaslali. Tímto bude zastoupení ASN 
na váhu hlasů nyní významnější.
Na 19.5. je naplánováno první jednání mezi poskytovateli a ZP, 12.5. proběhne 
koordinační schůzka poskytovatelů. Účastní se dr. Pretl

5. Rámcové smlouvy s pojišťovnami na rok 2016
Smlouvy jsou nyní většinou ZP distribuovány, díky iniciativě SASu vyjednány uspokojivé 
podmínky. Výbor vyzývá členy, pokud nemají mailovou korespondenci se SASem, aby 
kontrolovali aktuální doporučení na stránkách SASu.

6. Dr. Pretl informoval o navrhované Koncepci klinické farmakologie v ČR

7. Dr. Kostka doplnil informace o činnosti SASp (DŘ, rámcové smlouvy, proplácení kodu 
09543, zákon o zdravotnických prostředcích, zvýšení počtu kontaktů lékař-pacient po 
zrušení 30Kč poplatku ad.). Dr. Kostka byl za SAS jmenován do pracovní skupiny , která 
bude jednat s pojišťovnami o nárůstu péče v rehabilitaci.

8. Výbor ASN bude opět iniciovat změnu v SZV týkající se kodu 06115 týkajícího se 
dohledu nad infusní terapií tak, aby neurologové (a ostatní specialisté) mohli tento kod 
vykazovat. Výbor ASN považuje infuzní terapii za důležitou složku léčby mimo nemocnice. 
Výbor požádá o podporu ČNS a SASp.

9. Výbor diskutoval Koncepci setkávání privátních neurologů. Schůze během sjezdů a 
sympozií jsou těžko realizovatelné vzhledem k nabitému programu akcí . Výbor se shodl, 
že nejideálnější by bylo setkávání v pravidelném termínu na pravidelném místě, které by 
se spojilo s valnou hromadou. Druhý blok tohoto setkání by byl vyhrazen na  probírání 
palčivých otázek  - odborných, ekonomických, právních …. tento návrh dává k diskusi a 
bude probrán na setkání v Brně (níže)

10. Setkání s členskou základnou během Sympozia praktické neurologie v Brně, termín 



4.6. po odpoledním programu. Informace členské základně bude zaslána mailem. 

11. Výbor se rozhodl z výše uvedených důvodu  uspořádat volební Valnou hromadu 2015 
v samostatném termínu – navržený termín 27.11 bude ještě upřesněn po diskuzi v Brně. 
Jako hlavní odborné téma navrhuje Výbor problematiku neurologických posudků při 
vydávání zbrojních průkazů (zajišťujeme účast odborníka na toto téma) a téma skartací 
zdravotnické dokumentace. Výbor vyzývá své členy, aby návrhy na další témata, která by 
mohla být probrána zasílali mailem na info@neurologove.cz nebo je přednesli na setkání v
Brně.

Další schůze Výboru 31.8. v 18:30

zapsal Pretl

mailto:info@neurologove.cz

